Mandarin Language STUDIES

國語中文課程

Read & Write (Simplified Characters)

简化字中文读写班

(Ages 4-19)

This series of courses is designed to help students learn about Simplified Characters as well as the Chinese culture. These courses will cover reading and writing through grammar, vocabulary, sentence structures and Hanyu Pinyin system. Levels are outlined below.

本系列國語課程專為 4-19 歲學生而設, 教授中文 簡化字, 由幼兒班至12級及中學各級課程, 課程 以讀寫教學為主, 透過詞彙、句子、語法、漢語拼 音學習, 寫作培訓等去認識中華文化。

Tuition Fee / 學費: \$250/\$265 (15 sessions 節) Inquiries: sleung@sd38.bc.ca / 604.668.6532

 Date / 日期
 Saturday (周六班) Online/In-Person

 Jan 28 - Jun 10, 2023 (15 sessions)

 1月28日 - 6月10日 (15 節)

 Location / 上課地點

 Richmond Sec. 7171 Minoru Blvd.

Date / 日期 Friday (周五班) In-Person
Feb 3 - Jun 9, 2023 (15 sessions)
2月3日 - 6月9日 (15 節)

Location / 上課地點 Richmond Sec. 7171 Minoru Blvd.

Date / 日期Wednesday (周三班) OnlineFeb 8 - Jun 7, 2023 (15 sessions)2月8日 - 6月7日 (15 節)

* Notice: In case the course could not be run in a class-room, due to any conditions, we reserve the right to offer the course virtually or Hybrid Mode.**

課程若沒能提供課堂學習,校方保留權責,將 安排線上學習模式。

**We offer In-Person or Online Instruction.

**提供線上或課堂學習課程

COURSE NAME 課程名稱	COURSE CODE 課程編號	Saturday AM 周六上午班	Saturday PM 周六下午班	Wednesday PM 周三下午班	Friday PM 周五下午班
Introduction 啟蒙班	#40520		12:00-1:20 PM		
Kindergarten 幼稚園	#40500	9:30-11:30 AM	12:30-2:30 PM		5:00-6:45 PM
Level 1 簡化字一級	#40501	9:30-11:30 AM	12:30-2:30 PM	4:00-5:45 PM	5:00-7:00 PM
Level 2 簡化字二級	#40502	9:30-11:45 AM	12:30-2:45 PM		5:00-7:00 PM
Level 3 簡化字三級	#40503	9:30-11:45 AM	12:30-2:45 PM	3:45-6:00 PM	5:00-7:00 PM
Level 4 簡化字四級	#40504	9:30-11:45 AM		3:45-6:00 PM	5:00-7:00 PM
Level 5 簡化字五級	#40505	9:30-11:45 AM	12:30-2:45 PM	4:00-6:00 PM	5:00-7:00 PM
Level 6 簡化字六級	#40506	9:30-11:45 AM		3:45-6:00 PM	5:00-7:00 PM
Level 7 簡化字七級	#40507	9:30-11:45 AM		4:00-6:00 PM	
Level 8 簡化字八級	#40508	9:30-11:45 AM		4:00-6:00 PM	
Level 9 簡化字九級	#40509	9:30-11:45 AM			
Level 10 簡化字十級	#40510	9:30-11:45 AM	12:30-2:45 PM		
Level 11 簡化字十一級	#40511	9:30-11:45 AM			
Level 12 簡化字十二級	#40512	9:30-11:30 AM			

For more information about our free Mandarin Language Studies info sessions, please visit www.RichmondCE.ca 如欲了解更多本國語中文課程,請參加有關課程說明會又或致電 604.668.6532 查詢

Read & Write (Traditional Characters)

繁體字中文讀寫班 (Ages 5 - 18)

This series of courses is designed to help students learn Traditional Characters as well as the Chinese culture. These courses will cover reading and writing through grammar, vocabulary, sentence structures and Hanyu Pinyin system. Levels are outlined below.

本系列國語課程專為 5-18 歲學生而設, 教授國語繁體字, 由幼兒班至12級及中學各級課程, 課程以讀寫教學為主, 句子擴展, 寫作培訓, 漢語拼音及有關中華文化知識等。

Time/上課時間		Thursday (周四班) 4:00-5:45 PM		
Date / 日期		Feb 9 - Jun 8 (15 sessions) 2月9日 - 6月8日 (15 節)		
Location / 上課		Adult Education Centre 12091 Cambie/No.5 Road		
Tuition / 學費:	\$265 (課堂課	\$265 (課堂課程)		
Course # 課程編號	Course 課程	課程名稱		
#40523-1	Level 1	繁體字一級		
#40525-1	Level 1	繁體字三級		
#40527-1	Level 3	繁體字五級		

INFO SESSION #40094Mandarin Language Studies

We offer a variety of Mandarin courses for English and non-English speakers. Courses include Introduction to Level 12 and Advanced Level, with emphasis on Reading and Writing, Conversation Courses for all ages (Adult/ Youth/Children), AP Exam Preparation and Chinese Hybrid Class (Cantonese Read/Write & Mandarin Speaking)

Preregistration is required by calling 604.668.6532 Online Registration www.RichmondCE.ca

Email 電郵: sleung@sd38.bc.ca

本部為4歲起學生提供各級國語中文讀寫或會話班, 粵語中文班, 青少年讀寫中文班, 中文寫作班及中文口才演說班等, 並為應付中文公開考試及AP考試學生提供輔導課程。

Date日期 Wed , Jan 11, 2023 1月11日 (6:00 PM)
Location 上課地點 ONLINE This series of courses are taught in both Cantonese & Mandarin, designed for native Cantonese speaking students.

Mandarin Chinese Hybrid Courses 粵語中文讀寫及國語會話班 (Ages 5 - 15)

This series of courses are catered to native Cantonese speakers. It offers 90 minutes of Cantonese Read and Write learning and also 30 minutes of developing Mandarin speaking skills.

本課程是以廣東話及國語教授中文,學生將以 粵語學習讀寫中文及詞彙能力,然後再以半小 時學習國語會話及簡單拼音。

Time / 上課時間:	Saturday (周六班) 3:00 - 5:00 PM
Date / 日期	Feb 4 - Jun 3 (13 sessions) 2月4日 - 6月3日 (13 節)
Location / 上課地點	Richmond Sec. 7171 Minoru Blvd.
Tuition/學費:	\$265 (課堂課程或線上)

Course# 課程編號	Course 課程	課程名稱
#40690-1	Kindergarten	Hybrid 幼稚園 3:00-4:45 PM
#40692-1	Level 2	Hybrid 二級
#40693-1	Level 3	Hybrid 三級

周五班 Friday 5:00 PM (課堂教學)

Mandarin Read & Write Simplified Characters 中文簡化字班 @Richmond Sec.

周四班 Thursday 4:00 PM (課堂教學)

@Adult Education Center

- Mandarin Read & Write Traditional Characters 國語中文繁體字班
- English Public Speaking 英文公開演說班

Location / 上課地點



Fridays / Saturdays (周五/六班) Richmond Secondary School 7171 Minoru Blvd.



Tuesdays/Wednesdays/
Thursdays
(周二/周三/周四班)
Adult Education Centre
12091 Cambie Road (No.5)

This series of courses are taught in both English and Mandarin, designed for English speaking students.

Mandarin Conversation for Children English Speakers

兒童國語會話班 (Ages 5 - 12)

This series of courses is taught in both English and Mandarin, designed for students who want to acquire Mandarin speaking & listening skills. They will be introduced to simple written Chinese characters and written pronunciation system. Levels are outlined below.

本系列課程分為5級,適合5-12歲學生報讀,以教 授國語口語說話培訓為主,並教授漢語拼音,中 華文化及學習書寫詞彙和短句等。

Time / 上課時間:	Sat (周六班) / Fri 周五班 12:30 - 2:30 PM /5:00-6:45 PM
Date / 日期	Jan 28 - Jun 10 (15 sessions) Sat Feb 3-Jun 9 (15 Sessions) Fri
Location / 上課地點	Richmond Sec. 7171 Minoru Blvd.
Tuition / 學費:	\$265 (In Person 課堂教學)

Course# 課程編號	Course 課程	課程名稱
#40554	Beginner 12:30 - 2:15 PM	兒童會話初班
#40556	Level 1	兒童會話一級
#40557	Level 2	兒童會話二級
#40559	Level 3	兒童會話三級
#40592	Level 4	兒童會話四級

ONLINE MANDARIN CONVERSATION

Feb 7-Jun 6 (Tue) 2月7日-6月6日 (周二)

Small Class: Max. 8 students \$320 (15 sessions)

#40736-1	Children Beginner	兒童會話 初級	4:15 - 5:30 PM
#40737-1	Children Intermediate	兒童會話 中級	4:15 - 5:45 PM

Mandarin Conversation for Youth English Speakers

青少年國語會話班 (Ages 10 - 17)

Students will gain comprehensive communication skills and will be taught Hanyu Pinyin, sentence structure and grammar through discussion and interactive exercises. Focus is on speaking Mandarin in practical topics. These courses are taught in both English and Mandarin.

本系列課程分為5級,適合10-17歲學生報讀,以 教授國語口語說話培訓為主,並教授漢語拼音, 中華文化及學習書寫詞彙和短句等。

Time/上課時間:	Saturday (周六班) 12:30 - 2:30 PM
Date / 日期	Jan 28 - Jun 10 (15 sessions) 1月 28 日 - 6 月1 0 日 (15 節)
Location / 上課地點	Richmond Sec. 7171 Minoru Blvd.
Tuition / 學費:	\$265 (線上或課堂課程)

Course # 課程編號	Course 課程	課程名稱
#40537-1	Level 1 12:30-2:15 PM	青少年會話一級
#40538-1	Level 2	青少年會話二級
#40546-1	Level 3	青少年會話三級
#40548-1	Level 5 2:45-4:15 PM	青少年會話五級



Chinese Read & Write for Youth

青少年中文讀寫班 (Ages 10 & Up)

This course is for students who want to enrich reading and writing skills as well as build up new vocabulary skills. 本課程適合10 歲以上學生已懂得聽和說國語而懂少許書寫中文。以教授基礎中文的讀和寫的能力,並繼而提升學生的閱讀書寫的能力。

Location / 上課地點:	Richmond Sec.
	7171 Minoru Blvd

#40561 1	Sat	Feb 4 - Jun 3	\$300
#40561-1	六	3:00 - 4:30 PM	13 sessions 節

Chinese Writing for Youth

青少年中文寫作班 (Ages 10 & Up)

This course is for youth students wanting to build new vocabulary as well as to enrich Chinese writing techniques. Prerequisites: Students needs prior knowledge on writing short paragraphs. 為強化學生的中文寫作技巧及各種寫作文體及方法,並提升學生認識中華文化。(課堂教學)

#40565-1	Sat	Oct 2023	10 sessions 節
#40505-1	六	3:00 - 4:30 PM	TO Sessions #

Fun With Mandarin (Non-Mandarin Speakers) 趣味國語班 (Ages 4 - 6)

Students will learn phonics and speaking Mandarin through cultural topics, singing folk songs, handicrafts and other activities to build up vocabulary skills. (Max. 10 students) @Richmond Sec. (In Person Instruction)

本課程透過兒歌,手工,中華文化習俗去引發學生學習普通話.拼音及簡單字彙等。

Location / 上課地點 Richmond Sec. 7171 Minoru Blvd.

#40555	Sat 六	Feb 11 - May 27 1:45 - 3:00 PM 3:15 - 4:30 PM	\$240 11 sessions 節
#40555	Fri	Feb 17 - May 19	\$240
	五	5:00 - 6:15PM	11 sessions 節

If you are unsure which level is best suited for your child, please calls us.

如果不知道孩子要報讀哪個班級,請致電604.668.6532查詢

Online Mandarin Courses

線上國語中文課程

ONLINE-Small Class 小班上課 Mandarin Children/ Youth Conversation

兒童/青少年國語會話班 - 線上課程

Students will focus on learning daily greetings and how to ask questions while stengthening the Mandarin speaking skills. \$320 (15 節) Max: 9 Students

Tuesday, Feb 7 - Jun 6 (Online)

2月7日-6月6日 (周二班) 4:15-5:30 PM

#40736-1A Children Beginner 兒童會話初級 #40737-1A Children Intermediate 兒童會話中級

Mandarin Hanyu Pinyin for Children 漢語拼音學習 (Ages 6 - 9) - ONLINE

This ONLINE course is for students ages 6-9 and able to speak Mandarin/Chinese. 通過認知拼音, 而提升讀說及認字能力(線上教學)

#40519	Tue	Feb 21 - May 16	\$160
	=	4:30 - 5:30 PM	10 sessions 節

ONLINE-Small Class 小班上課

中文簡化字讀寫班(Level 3 to 4)

Students will learn Simplifed Charcters, in Read/Write 本課程透過兒歌,故事學習中文書寫,並按照不同級別強化閱讀及書寫中文的能力,從而認識中華文化習俗。 (學費包括教材) \$300 (15 節) Max: 9 Students

Saturday, Jan 28 - Jun 10 (Online) 15 節 1月28日-6月10日 (周六班) 9:45-11:15 AM

#40723-1A	Level 3	三級
#40724-1A	Level 4	四級

Thursday, Feb 9 - Jun 8 (Online) 2月9日-6月8日 (周四班) 4:00-5:30 PM

#40724-2A Level 4 四級

Monday, Feb 6 - Jun 12 (Online) 15 節 2月6日-6月12日 (周一班) 4:15-5:45 PM

#40720	Kindergarten	幼稚園
#40721	Level 1	一級
#40722	Level 2	二級

Adult Mandarin Courses

成人國語中文課程

Mandarin for Adults

成人國語會話班 (Ages 18 & Up)

Do you want to learn how to speak Mandarin and read and write Chinese? Richmond Continuing Education offers a series of Mandarin courses covering practical topics for beginners to advanced learners. With our experienced and dedicated instructors, you will learn how to speak Mandarin and engage in learning activities.

本系列課程適合18歲或以上人士報讀,課程以教授日常會話,國語發音.漢語拼音及中國普及文化。

Location / 上課地點 12091 Cambie Road, Richmond Adult Education Centre - In Person

Adult Mandarin Conversation (Level 1)

成人國語 一級

Learn speaking skills for everyday life and be introduced to the Chinese culture. Fee includes all materials. This class is taught in English and Mandarin.

Course # 課程編號	Date 日期	Time 時間	Tuition 學費
#40553	Wed ≡	Jan 18 - Mar 8 6:30 - 8:15 PM	\$230 8 sessions 節
#40553	Wed ≞	Apr 12 - May 31 6:30 - 8:15 PM	\$230 8 sessions 節

NOTICE 注意

In case the course could not be ran in a classroom due to any conditions, we reserve the right to offer the course virtually.

若課程沒能如常在課堂面授教學,校方有權 保留課程以線上學習安排。

In Winter/Spring 2023 we offer In-Person or Online class.

**2023年冬春季課程本部提供 **本部提供線上或課堂學習課程。 學生可按個人需要報讀有關課程。

Important Information

重要須知

For more information on our programs, please visit our website www.RichmondCE.ca

課程簡介: 家長如欲查詢有關各課程簡介, 可瀏覽本部網頁

We encourage online registration. If you require information or assistance, please feel free to contact us @ sleung@sd38.bc.ca

註冊: 歡迎並鼓勵採用網上報名服務, 若有疑問或 須校方協助請致電查詢

Late registration: Students who do not register prior to the first day of the classes will be assessed a late registration fee of \$10.

若學生於開課當天或開課後報名將收取十元行政費.

For refunds or withdrawals, please email to 退學/退費申請:請查閱網址或向有關職員查詢或電郵 sleung@sd38.bc.ca

1. All refund requests must be received BEFORE the second session of the course date, and within 4 days of the course start date. It is subjected to a processing charge of 15% of the course fees for withdrawal. (Email: sleung@sd38.bc.ca) No refund after the Second session.

(Refund or transfer request will NOT be accepted on site before or during second class session.)

所有退費/退學申請必須於課程第二節課前,或開課後4天申請,否則不能辦理,並扣除學費之百分之十五。學費不足一百元,須扣除\$15。(不接受當天在校第二節課上的退學/退費申請)中途插班報名者,如報名後,不接受申請退費。(已報名學費或學額不得轉讓他人使用)若已拿取了課本,讀寫班,收取書本費\$20.會話班:\$40。

2. No tuition deduction/reimbursement or refund for any absence or mis-behavior.

學生因事或因病而請假者, 學費沒有扣減或補課等 安排。

3. A handling fee of \$15 will be charged for any transfer requests, for rescheduling to another class or other instructors.

任何申請變更其他上課時間, 需付\$15元。

中文教師培訓文憑課程

列治文教育局持續教育部自2005年開辦一系列的中文教師培訓文憑課程,深受社區人士支持及愛戴。歡迎有志從事專業中文教學工作及現任中文教師加入隊伍。欲參加說明會,請登陸網上登記。www.RichmondCE.ca

Methodology of Teaching Putonghua, Hanyu Pinyin System 漢語拼音教學法

本課程將教授一套完整及有系統之漢語拼音教學法,是依據中國北京普通話水平測試的課程內容教授,內容教授漢語拼音教學法,普通話語音知識,漢語拼音的聲、音韻、聲調等。同時糾正學員的發音問題等等。(包括教材)

Methodology of Teaching Mandarin Chinese 中文教學法技巧培訓班

教授各種中文教學法/策略及如何引導學生寫作的 動機;如何教導學生寫作;課堂管理;小組討論; 小組活動等教學技巧;中國文字析說;識字法等。

#10295	#10295	Mon —		Richmond SS 9 sessions 節	\$400
--------	--------	----------	--	-----------------------------	-------

Locations 上課地點

Richmond Sec. School (列治文中學) 7171 Minoru Blvd.

We offer Hybrid or In Person instruction

Adult Education Centre (No.5 & Cambie)

12091 Cambie Road, Richmond

Free Info Session 說明會 #10414

Time / 上課時間: Wednesday (周三) 6:00 PM

0.00 1111

Date / 日期 January 18, 2023 1月18日

Location / 上課地點 Online

Methodology of Teaching Mandarin Chinese Grammar 中文語法教學法

教授本地學生學習中文,要通過一套中英文語法教學,本課程教授各種中文語法,使教學變得更有系統, 更有效益及方法教授中文語法,並且提升本地從事中 文語法教學水平。(包括課本)

#10287	Tue 二	Oct 2023 6:30 - 8:45 PM	AEC 6 sessions 節	\$290
--------	----------	----------------------------	---------------------	-------

Teaching Music Made Easy

兒歌/故事教學法

本課程教授教師採用有規律化、音韻化的兒歌及講故事的中文教學法,引導兒童學習中文,兒童從童謠及故事中學習字錄,融入學習中,並教授學員創作童謠中文教材。

#10199		Apr 14 - May 12 11:15AM - 1:30PM	AEC 5 sessions 節	\$250
	11_	11:15AW - 1:50PW	2 262210112 kh	

Creating Teaching Aids on Computer

編寫及製作中文教材

本課程採用文書處理及簡單電腦軟件, 教授如何編寫及製作有系統, 具北美風情的本土幼兒, 小學、中學各級的中文教材及教具並介紹線上教學工具。

#10285	Tue	Feb 21 - Apr 4 6:15 PM- 8: 30 PM	5 sessions 節	\$260
	_	0.131111 0.301111		

For inquiries, please email sleung@sd38.bc.ca or phone 604.668.6532 如欲查詢,請電郵或致電。參加說明會者,須預先網上登記 www.RichmondCE.ca #10414

Youth & Children PROGRAM

兒童及青少年課程

These courses are designed for all youth & children from 5 - 18 years old to help students strengthen their skills in schoolwork and develop other interests important for their success.

兒童及青少年課程是一系列興趣及提升技能的培訓、為學生提供一個學習平台而迎向其學習成功 的目標。欲知各課程簡介詳情,請瀏覽

www.RichmondCE.ca Phone: 604.668.6532 Email: sleung@sd38.bc.ca

Location / 上課地點



Fridays /Saturdays (周五/六班) **Richmond Secondary School** 7171 Minoru Blvd.



Tuesdays/Wednesdays/ **Thursdays** (周二/周三/周四班)

Adult Education Centre 12091 Cambie Road (No.5)

ABACUS

Fun With Abacus

珠心算 (Ages 6 - 12)

This is a course designed for students who want to learn Abacus skills. 教授珠算及心算的方法和技巧及數學原理, 幫助腦筋思維活動並有效強化記憶。(本課程英文教授)

Time / 上課時間: Saturday (周六班)

Date / 日期 Sept 2023 (13 sessions)

Location / 上課地點 Richmond Sec.

7171 Minoru Blvd.

Course # 課程編號	Course 課程	Time 時間	Tuition 學費
#40593	Level 1	12:15-1:25 PM	\$260
#40594	Level 2	1:35-2:45 PM	\$260

CHESS

International Chess

國際象棋 (Ages 9 & up)

Beside the history and rules of chess, students will also learn about basic opening principals, tactiles, and endgames. Students will watch multimedia presentations, study classic positions, and play against each other. @Richmond Sec.

學習國際象棋的歷史和規則及基本的開放原理, 觸覺和 殘局。並觀看多媒體演示,並跟同學比賽。(In Person)

#40614	Sat	Feb 11- May 13	\$190 @RSS
intermed.	六	9:45 - 11: 00 AM	10 sessions 節
#40613	Sat	Feb 11- May 13	\$190 @RSS
Beginners	六	11:00-12:15 PM	10 sessions 節

CANTONESE

Cantonese Speaking for Children/Youth 兒童/青少年廣東話會話班 (Ages 6-14)

This practical speaking course is for students interested in learning the Cantonese dialect. Upon completion of the course, students should be familiar with the phonetics of the Cantonese dialect and be able to communicate in simple everyday Cantonese. This course is taugh in English and Cantonese. (Max. 8 Students)-In Person Instruction

本課程教授實用廣東話日常會話及標準說粵語的方法和 技巧。完成課程後, 學生可流利使用日常廣東話。

Saturday (周六班) Time / 上課時間: Date/日期 Feb 11 - May 13 (10 sessions) 2月11日 - 5月13日 (10 節)

Location / 上課地點 Richmond Sec. School 7171 Minoru Blvd Road

Course # **Tuition** Time 課程編號 時間 學費 Ages 6-10 \$220 #40680 **Beginners** 12:15 - 1:30 PM 10 sessions節

For detailed course descriptions, online registration, and withdrawl request, please visit www. RichmondCE.ca or call 604.668.6532

Location / 上課地點



Fridays / Saturdays (周五/六班) Richmond Secondary School 7171 Minoru Blvd.



Tuesdays/Wednesdays/
Thursdays
(周二/周三/周四班)

Adult Education Centre 12091 Cambie Road (No.5)

COMPUTER

Fun With Computers For Youth 青少年電腦班 (Ages 9 & Up)

This course uses internet resources, Microsoft tools to work on student reports or projects. This course can help students create posters, adverisements, graphics, project covers, and Powerpoint Presentations. Attendees must have some basic knowledge of using a personal computer. Students should bring their own computers to class to finish a project assignment. @Richmond Sec.

使用網絡資源、微軟工具去製作學生報告。課程能幫助創作學校課堂海報設計、廣告、插圖、封面及圖像解說等。參加者需略懂基本電腦操作,請自備電腦上課,在課堂上完成習作。@Richmond Sec.

#40861-1 Sat Feb 25 - May 6 \$300 :30-3:00 PM 8 sessions 節



If you are unsure which level is best suited for your child, please calls us. 如果不知道孩子要報讀哪個班級,請致電604.668.6532 查詢或電郵至 sleung@sd38.bc.ca

In Winter/Spring 2023, we offer In-Person or Online Class.**2023年冬春季課程本部提供線上或課堂學習課程。學生可按需要



DRAWING

Drawing & Painting (Ages 6 - 10)

兒童繪書創作班

Students will learn basic drawing skills and develop a visual awareness through creativity. All supplies are included in fee.

(國、粵、英語) 教導學生從最基本的圖形入手,在畫面中進行組合。學習內容包括動物,人物,風景,卡通等,讓學生掌握繪畫的技能。畫畫工具可自行選擇,臘筆,水彩鉛筆均可。學生可改變創造畫面內容,激發想象力。(包括材料)@Richmond Sec

#40573-1	Sat 六	Feb 4 - Jun 3 10:30 - 11:45 AM	\$270 13 sessions 節
#40572.2	Sat	Feb 4 - Jun 3	\$270
#40573-2	六	12:15 - 1:30 PM	13 sessions 節

Pencil & Charcoal Cartooning

兒童素描漫畫卡通繪畫班 (Ages 8 & Up)

Explore drawing skills with pencil and charcoal with emphasis on shading and texture techniques and also learn how to cartoon by creating colorful illustrations for school events, essays, reports & homework. @Richmond Sec.

本課程是介紹各種漫畫卡通的繪畫技巧,構圖線條的創作方法及利用不同的鉛筆/炭筆及不同的線條去學習素描技巧。 (In Person)

#40595-1	Sat 六	Feb 4 - Jun 3 1:45 - 3:00 PM	\$270 13 sessions 節
#40595-2	Sat 六	Feb 4 - Jun 3 3:15 - 4:30 PM	\$270 13 sessions 節

ENGLISH STUDY SKILLS

Boost English Writing Skills 英文學習班 (Ages 6 - 18)

This course is designed for students with beginner to low intermediate level English skills. Topics include: reading, comprehension, grammar, sentence structure, sentence combination & vocabulary as well as basic writing. Students must take an English assessment test on the first day of class. 本系列課程按照學生的英文程度及年級分級, Boost English Courses 專為初級及中級英文水平學生而設。課程教授擴展字彙能力, 閱讀, 文法, 句子組合及加強寫作能力等。

Time / 上課時間:	Tuesday (周二班) 4:15 - 6:00 PM
Date / 日期	Jan 17 - Mar 7 (8 sessions) or Apr 11-May 30 (8 sessions)
Location / 上課地點	Adult Education Centre 12091 Cambie Road

Course# 課程編號	Age 年齢	Grades 年級	Tuition 學費
#40996-1	7-9 歲 ELL 2-3	Grade 2 - 4 年級	\$260
#40997-1	10-12歲	Grade 5 - 7 年級	\$280
#40988-1 Eng Read/ Speak	7-9歳 ELL 0-1	Grade 2 - 4 年級 4:15-5:45 PM	\$230

Time / 上課時間	Saturday (周六班) 3:00 - 4:45 PM
Date / 日期	Feb 4 - Jun 3 (13 sessions) 2月4日 - 6月3日 (13 節)
Location /上課地點	Richmond Sec. 7171 Mironu Blvd. In Person / ONLINE

Course # 課程編號	Age 年齢	Grades 年級	Tuition 學費
#40990-1	7-8歲	Grade 2 - 3 年級	\$380
#40990-2	7 - 8 歲 Feb 10 (Fri)	Grade 2 - 3 年級 5:00-6:30 PM	\$380
#40991-1	9 - 11歳	Grade 4 - 5 年級	\$380
#40994-1	11 - 13歲	Grade 6 -7 年級	\$380
#40998-1 ONLINE	13 - 16 歲 Jan 25 (Wed)	Grade 8 -10 年級 4:15-6:00 PM	\$400

Empower English Writing Skills

英文寫作文法班 (Ages 7 - 18)

This course is a series of writing lessons that will provide your child with writing strategies and techniques to help him/her become a more confident writer. Develop your English communication skills in reading, comprehension, grammar, sentence structure and vocabulary. Lessons will cover learning and developing different writing styles.

本系列課程為強化學生寫作培訓,課程適合英文水 平為中高級或以上(非 ELL 學生)報讀,教授寫作並 配合閱讀理解,強化學生的文法,句子組合,字彙伸 展及應用技巧等。

Time/上課時		uesday (居 :00 - 5:45 P		
Date / 日期		an 17 - Mar r Apr 11-N	•	,
Location / 上課地點		ONLINE		

Course #	Age	Grades	Tuition
課程編號	年齢	年級	學費
#40915	11 -13歲	Grade 6 - 7 年級	\$280

Saturday (周六班)

Date / 日期		4 - Jun 3 (13 sessions) 4日 - 6月3日 (13 節)	
Location / 上課地點 Richmond Sec. 7171 Mironu Blvd. In Person or Online Instruction			
Course # 課程編號	Age 年齢	Grades 年級	Tuition 學費
#40914	9-11歳	Gr. 4 - 5 年級 3:00 - 4:30 PM	\$380
#40916	13 歳 & up	Gr. 8 - 10 年級 3-4:45 PM /10-11:30 AM	\$400

ONLINE: English Read/Write for ELL Students Wednesday, Jan 25 - Apr 26 (11 Sessions) \$350 1月25日-4月26日 (周三班) 5:30-7:00 PM

#40743 Ages 8-10

Time / 上課時間

ONLINE: English Writing for Non-ELL Students Friday, Jan 20- Apr 28 (11 Sessions) \$350 1月20日- 4月28日 (周五班) 4:30-6:00 PM

#40745 Ages 9-11	11600011
------------------	----------



English Public Speaking 英文演說班 (Ages 9-14)

This course is designed for students with upper intermediate and advanced English skills, and want to be great public speakers. This course will help you to overcome your public speaking fears and give you the confidence to deliver polished presentations. You will learn the techniques and strategies for speaking in public and presenting presentation. (in Person instruction)

本課程專為英語水平高中級別的學生提供一個公開 演說的培訓平臺,以提升學生的演說技巧、策略及 信心.成為一位演說高手。

@ Adult Education Centre

#40992	Thurs 四	Jan 19 - Mar 9 Apr 13 - Jun 1 4:00 - 5:30 PM	\$240 8 sessions 節
--------	------------	--	-----------------------

English Spelling / Pronunciation 英語音標拼字班 (Ages 5 - 7)

Students will gain an awareness of phonics, develop sight word vocabulary, become exposed to rhyming words, play language games and respond to stories. These important early literacy activities will place the student on the right path to becoming a successful reader.

本課程是教授英語音標,協助學生標準發音以及加強閱讀及字彙能力。(In Person Instruction)

Course# 課程編號	Date 日期	Time 時間	Tuition 學費
#40664-1	Sat 六	Jan 17 - Jun 3 3:00 - 4:30 PM @Richmond Sec.	\$330 13 sessions 節
#40664-2	Sat 六	Jan 17 - Jun 3 3:00 - 4:30 PM @Richmond Sec.	\$330 13 sessions 節
#40664-3	Fri 五	Feb 10 - Jun 2 5:00 - 6:20 PM @Richmond Sec.	\$330 13 sessions 節

English Reading & Writing Class for ELL Students

英語 ESL/ELL 閱讀及寫作班 (Ages 7-13)

This course is designed for students in ESL/ELL level 1 & 2. Topics include: phonics, reading comprehension, grammar, sentence structure, sentence combination and vocabulary as well as basic writing. Studens must take an English assessment test on the first day of class.

此課程轉為 ELL 1/2 初級英語水平學生而設, 課程內容以教授寫作、閱讀、文法、句子組成、句子延伸、以及加強學生對字彙的認識和應用。

Time / 上課時	Saturday (周 3:00 - 4:45 P	
Date / 日期		(13 sessions) 3日 (13 節)
Location /上言	课地點 Richmond S In Person	ec.7171 Mironu Blvd.
Tuition / 學費	\$380	
Course # 課程編號	Age 年齢	Grades 年級
#40995	Ages 7 - 9 歲	Grade 2 - 4 年級
#40993	Ages 10 - 13 歲	Grade 5-7 年級

ONLINE: English 小班線上英文

Small Class (Max. 8 Students)

#40743	English Read/Write ELL Students	Ages 8-10
#40745	English Writing NON-ELL	Ages 9-11

FRENCH 法文學習班

Fun With French (Ages 6 - 12)

These series of courses, students will learn the French listening & speaking skills . Students will get a jump-start or review of French vocabulary as well as reading strategies such as French phonic and phonemic awareness. As students progress to higher levels, they will continue to strengthen their speaking and vocabulary skills as well as sentence pattern or writing. 本系列課程按照學生的年歲及法文程度而分班, 課程教授法文文法, 讀音/拼音及日常會話, 擴展字彙能力, 寫作培訓及提升學生說讀法文的水平。

Time / 上課時間	Time / 上課時間 Saturday (周六班) / Friday(周五班)				
Date / 日期	•	Feb 4 - Jun 3 (13 sessions) Sat Feb 10-Jun 2 (13 sessions) Fri			
Location /上課地點 Richmond Sec. 7171 Mironu Blvd. In Person / ONLINE					
Tuition / 學費	\$380/\$400				
Course # 課程編號	Course 課程	Time 時間			
課程編號	課程	時間 3:00 - 4:45 PM			

French (Ages 11 - 18) 法文

Course # 課程編號	Course 課程	Time 時間
#40829	Beginners	12:45 - 2:30 PM
#40831	Advanced	12:45 - 2:30 PM
#40828	French Writing	3:00 - 4:45 PM

ONLINE: French Courses

Jan 25 - Apr 26 (Wed) \$350/360 (11 sessions) Max. 8 Students

#40750	Speaking, Beginners	Age 9-13	5:30-7:00 PM
#40753	Speak/Read Intermediate	Ages 8-11	3:45-5:15 PM
#40754	Speak/Read Intermediate	Age 11 & up	5:30-6:50 PM

MATH

Math Study Skills (Ages 7 - 16)

數學學習班

These series of courses are for students who would like to challenge their mathematical thinking through problem solving. This will be an intensive and past-paced course for students to explore new topics and strategies to avoid common mishaps in Math skills. 本課程按學生的年歲及級別而分班,為提升該級別的數學技巧及運算能力,並啟發邏輯思維能力等。

Time/上課時間	Saturday (周 六班) In Person
Date / 日期	Feb 4 - Jun 3 (13 sessions) 2月4日 - 6月3日 (13 節)

Location /上課地點 Richmond Sec. 7171 Mironu Blvd In Person

Course # 課程編號	Grades 年級	Time 時間	Tuition 學費
#40232	Gr. 2 年級	12:15 - 1:30 PM	\$300
#40233	Gr. 3 年級	1:35 - 2:50 PM	\$300
#40234	Gr. 4 年級	1:35 - 2:50 PM	\$300
#40235	Gr. 5 年級	12:15 - 1:30 PM	\$300
#40238	Gr. 8 年級	3:15-4:30 PM	\$350
#40239	Gr. 9 年級	1:45 - 3:00 PM	\$350

ONLINE MATH CLASS (Friday) MAX: 8 STUDENTS

#40765	Math	Jan 27- Apr 28	\$320
	Gr.4-5	4:00-5:15 PM	11 sessions
#40766	Math	Jan 27- Apr 28	\$320
	Gr.6-7	5:30-6:45 PM	11 sessions
#40769	Prep AP Math	Jan 27- May 12	\$520
	Gr.9-10	5:00-6:30 PM	14 sessions

MUSIC

Fun with the Ukulele - In Person 四弦琴學習班 (Ages 6 - 13)

Students will learn basic techniques to play the ukulele. Students will also learn to read music. Students may buy Ukulele through the class teacher. 學習彈奏四弦琴的技巧及音譜等,學期末學生有成果演出。學生可向教師代購 Ukulele或自行購買。(In Person)

Time / 上課時		Saturday (周六班) Feb 25-May 27 @ Richmond Sec.		
Course # 課程編號	Age 年齢	Time 時間	Tuition 學費	
#40627	Ages 6-13	3:15 - 4:15 PM	\$185	

PROGRAMMING/CODING/ROBOTICS

Game Design Development with

Roblox 設計/開發遊戲 (Ages 10-15)

Roblox is a game-creation website where users design and upload their own games and play games that other people have created in a multiplayer environment. It provides the perfect way to learn programming, 3D modeling & game design with Roblox Studio. **Online Instruction

#40779	Thu	Feb 16 - Apr 20	\$300
	四	5:30-7:00 PM	8 sessions 節
	<u></u>	5:30-7:00 PIVI	8 Sessions #

JavaScript Coding- Programming 程式學習班 (Ages 11 & UP) ONLINE

JavaScript is widely used in web development, and now extended to mobile app, desktop app, and game developments. You can get started with coding JavaScript straight from your browswer without setting up any development environment.

#40862	Wed	Sept 2023	\$300
	三	5:30-7:00 PM	8 sessions 節
#40862	wed =	'	, , , , , , , , , , , , , , , , , , , ,

Lego Robot in Mindstorm (Ages 9 - 14)

Students will be building and programming their own robots using Lego Mindstorm. Students can learn computational thinking and hone their problem solving skills. Students will compete in obstacle courses, as well as duelling against each other's robots. @Richmond Sec.

#40623 Sat	Feb 25 - May 6 1:35-2:55 PM	\$300 8 sessions 節
------------	--------------------------------	-----------------------

Minecraft Modding (Ages 10-15)

In this course, They imagine, create and share amazing mods in Minecraft by learning programming concepts and applying them to realize their ideas. We are excited to see what amazing ideas and "mods" students come up with! Students are challenged to think logically and apply their critical reasoning skills to create mods by learning to write and deploy code in the Minecraft environment..

*Students must bring your own laptop. 需自備電腦 @Richmond Sec. (In Person)

#40865	Sat	Feb 25 - May 6	\$300
	六	3:10-4:40PM	8 sessions 節

Programming Games with SCRATCH

遊戲程式設計班 (Ages 6 - 12)

In this course, students will be able to make their own computer games from SCRATCH. SCRATCH is a programming language and online community developed by M. I. T. Students will learn how to make different games, animations and interactive stories. @ Richmond Sec. (In Person)

*Students must bring your own laptop. 需自備電腦

#40621-1	Sat	Feb 25 - May 6	\$240
	六	12:10-1:30 PM	8 sessions 節
#40621-2	Fri	Mar 3 - May 12	\$240
	五	5:00 - 6:15 PM	8 sessions 節

Python Programming - ONLINE

Python 程式設計 (Ages 9-14)

Python is widely used across multiple industries like artificial intelligence & robotics. This session is designed to help students learn how to build interactive applications using Python. Learners create interesting GUI projects & games.

#40778	Tue	Feb 14 - Apr 18	\$300
	ニ	5:30- 7:00 PM	8 sessions 節
	_	5.50- 7.00 PIVI	0 SESSIONS #P

WEBSITE BUILDING

Website Building for Youth - In Person

青少年網頁製作班 (Ages 11 & Up)

In the world of internet, Students are guided to build a beautiful website on a free platform to display their artwork, interests and photos. During the lessons, they will prepare the necessary information and materials, design webpages with tools, set up a menu for navigation and publish the website. @Richmond Sec.*Students must bring your own laptop.

#40864	Sat	Feb 25 - May 6	\$320
	六	3:10- 4:40 PM	8 sessions 節